
Formandsberetning

Velkommen til alle, og særlig velkommen til nye g g y
medlemmer af foreningen.

I år afholdes den 64. generalforsamling i Vesterled. 
Generalforsamlingen er vores vigtigste sociale begivenheder i 
foreningen, hvor  alle har mulighed for lokalkendskab og foreningen, hvor  alle har mulighed for lokalkendskab og 
lokalsnak.

Vores hverdag er jo i den grad præget af store mængder 
information, vi får en masse input såvel på vores arbejde som i 
vores fritid. For overskueligheden skyld aflægges beretningen i PPT, 
og man kan naturligvis altid hente yderligere information på vores 
hjemmeside.

Bestyrelsen
Velkommen til Henrik og Jacob som er nye medlemmer i 
bestyrelsen  Jacob har endvidere accepteret at afløse Christian som bestyrelsen, Jacob har endvidere accepteret at afløse Christian som 
formand  for Søgruppen, og Henrik har vi udset til at være miljøets 
vogter i foreningen.

Aktiviteter
Bestyrelsen har afholdt 3 bestyrelsesmøder i årets løb.y y
Et stormøde i søgruppen.
Møde med Borgmesteren - sammen med alle øvrige 
grundejerforeninger i Herlev.



Ny velkomstfolder



PiletræetPiletræet

Piletræet ved svaneøen som væltede i efterårsstormen 



Nyt Lindetræ

Bestyrelsen har med økonomisk støtte fra Herlev Miljø - og 
Naturråd fået plantet et nyt lindetræ ved svaneøen. 

  Stor tak til Herlev natur og Miljøråd.  



Nyt Lindetræ 

Store maskiner er i gang, g g,
med arbejdet, imponerende 
syn. 



Røde stolper med piktogrammer

Herlev kommune har nu opsat røde stolper med piktogrammer i hele 
den nordlige af Herlev.

k h l d l å d dFuresø kommune har opsat tilsvarende stolper på deres side af søen.
Søgruppen medlemmer har til gengæld forpligtet sig til at opsætter  
informationstavle for området, der arbejdes med forskellige 
modeller, som nedenstående.



Wetland

Udløbet Værbroå renset med et Sandfang  - anbragt lige før Udløbet Værbroå renset med et Sandfang, anbragt lige før 
udløbet i Vesterled sø.  Alle godkendelse er ok, men bundforholdene
skal nu undersøges, og derefter sendes i høring.



Natur-og Miljødag  4/9-2010

Meget succesfuld, med mange børn og voksne. Kun muligt
M d k i k t tt  d f  I  t  t k til H l  t   Milj åd  Med økonomisk støtte udefra. Igen stor tak til Herlev natur og Miljøråd. 



Nyt skur

Vores redskabsskur er desværre utæt og er ved at rådne op, så en udskiftning er 
desværre nødvendigt. Bestyrelsen arbejder på at finde en erstatning, og en bedre 
placering.



Nyt redskabsskurNyt redskabsskur

Forventet placering

For eks. Denne model, placeret 
i den nordlige hjørne ved stien 
(Købes som samlesæt)

Pris ca. kr.15.000/20.000

(Købes som samlesæt)



Lokalplan 89



Ring 4 / KrebsedammenRing 4 / Krebsedammen

Ringvejskrydset drøftes meget i foreningen. For bilisterne er det en 
klar fordel, hvorimod  al anden trafik føler det mere besværlig at 
komme til Herlev! Bestyrelsen følger udviklingen.



Affaldssortering

Herlev Kommune ønsker at øge mængden af affald til genbrug  Herlev Kommune ønsker at øge mængden af affald til genbrug, 
og mindske mængden af affald til forbrænding og losseplads. 
Der arbejdes derfor konstant på at styrke og udvikle 
affaldsordninger. Test familier kan tilmelde sig på vore 
hjemmeside.



Fortorvsfliser

Fortovsfliserne smuldre efter den hård vinter. Borgere kan bede 
kommunen om at udskifte fliser ud for egen parcel. 



Vesterled Sø - oprensning



Vesterled Sø - oprensning

Søoprensning er en stor succes  som har gjort området ved søen mere

Sådan før oprensning

Søoprensning er en stor succes, som har gjort området ved søen mere
attraktivt!



Vesterled Sø - oprensning

Sådan efter oprensning



Svane familienSvane familien

Hvor blev svaneungerne af sidste år ? g
Det plejer at være Falcks dyreambulance som afhenter dem med en 
forklaring om, at en ukendt beboer havde ringet, og fortalt at ungerne 
sultede, og var forladt af forældrene. I år var der for mange svanepar om 
søen så ingen fik ro til at færdiggøre reden.



V dd lVanddaler

Bænken ved søbredden er hyggelig når den bruges til formålet. ygg g g
Problemet er når den bliver brugt til – festbænk.
Den er nu flyttet lidt på afstand af husene, opstår der yderligere problemer
fjernes bænken helt.



Parkdag

Kommunen opfordret til at alle i foreningen holder fortovet farbar i fuld 
bredde, samt beskære nedhængende vegetation. 



Herlev FestugeHerlev Festuge

Herlev Festuge 2011- den 24, 25,26,27. august

Begivenheden kommer til at vare fire dage. Onsdag den 24. august og 
torsdag den 25. august skal der være aktiviteter over alt i byen. Fredag 
den 26  august og lørdag den 27  august samler aktiviteterne sig den 26. august og lørdag den 27. august samler aktiviteterne sig 
omkring Herlev Bygade og Herlev Bymidte i et område, der strækker 
sig fra området omkring biblioteket og gadekæret hen forbi kirken og 
dernæst inddrager bymidten med strækningen fra gågaden over den 
Blå Sti til Herlev Medborgerhus.

Fredag bliver det handelen, der er i centrum med deres Herlev By Night
kombineret med mere stille aktiviteter
i området omkring Byparken, biblioteket og gadekæret. Lørdag bliver 
det kultur- og fritidslivet, der kommer til at dominere gadebilledet.

H l  F ti l kift   til H l  F tHerlev Festival skifter navn til Herlev Festuge.



Boxer på almindelig antenne.

Boxer er en god løsning hvis man ønsker betalings tv.



B dbå d f bi d lBredbåndsforbindelser.

Kan anbefales som god billig trådløs bredbånd



Hjemmesiden-www.Vesterled.net



FlyfotoArkivet på hjemmesiden

Besøg flyfoto arkivet, og se hvordan jeres grund så ud i 1952.



Vesterled – web - mail

H k til ld  di  til V t l d il R b tHusk tilmelde dig til Vesterled-mail-Robot

Få meddelelse om vigtige nyheder på vesterled.net

Mail fra bestyrelsen

Mail til bestyrelsen

N il d V t l d f@ il dkNy mail adresse.: Vesterled.gf@mail.dk

http://www.vesterled.net/



Herlev.dk/polweb

Polweb. : http://herlev.dk/om-herlev-kommune/politik/politiker-web.

www.brugmerespildmindre.dk
www.reparationsguiden.dk
www.stopspildafmad.dk



Tak til medlemmerne og bestyrelsen 

Tak for året 2010 til alle medlemmerne.

Tak til alle i bestyrelsen for et rigtig godt samarbejde i det forløbne 
år.

Tak til fastelavnsudvalget – (Helle og Britt)

Tak til Keld og Torben for pasning af skt. Hans bålet.

Svend Aage Eeg


